
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 601 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 8. august 2023. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF). 

 

Spørgsmål nr. 601:  

”Hvordan vil ministeren sikre, at der ikke bruges unødvendigt mange offentlige mid-

ler på administration af tandskadeerstatningsordninger?” 

 

Svar: 

Det er utroligt vigtigt, at vi har en velkørende tandskadeerstatningsordning til gavn 

for patienterne.  

 

Indenrigs- og Sundhedsministeriet har indledt arbejdet med at forhandle en ny til-

lægsaftale til henlæggelsesaften med Tandlægeforeningen, og i dette arbejde er et af 

opmærksomhedspunkterne naturligvis at sikre et forsvarligt udgiftsniveau for admini-

strationen af tandskadeerstatningsordenen. 

 

 

Med venlig hilsen 
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